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Článek z webu veilofreality.com od Bernharda Guenthera, z 28. února 2020, který byl
aktualizován 23. března téhož roku pro vás přeložila za drobné výpomoci googlovské umělé
inteligence Myšpule. Článek zajímavým způsobem vysvětluje zavádění programů strachu do
společnosti za účelem její totální kontroly a ovládáni. Zároveň všqk také objasňuje okultní
přesahy takového záměrně vytvářenéhio strachu a jehio spojitost s lidským zdravím, nebo
spíše s nemocemi.

Hlavní témata dnešního článku:

Program strachu, frekvenční rezonanční vibrace a imunitní systém
Původ mikrobů, síly nemoci a protijedy
Koronavirová panika je hlavně obrovskou podporou pro globalistickou agendu
Koronavirus, černá magie, vodoo a okultismus
Virus mysli Wetiko
Práce se stíny, alchymie a znovuzrození

O nedávné „epidemii“ koronaviru a o původu tohoto “ viru“ – pokud jde o umělý virus vytvořený
člověkem, nebo biologickou zbraň, související s 5G, nebo zda jde jen o „přirozenou“ mutaci
přírodního viru – nebo zda-li dokonce vůbec skutečně existuje nějaký virus, tak je toho třeba
skutečně ještě hodně co říci. Tento článek není až tak pokusem o to se až do hloubky zabývat těmito
vážnými otázkami a různými teoriemi, které se v současnosti objevují téměř denně (a věci okolo nich
se také velice rychle mění), ale jsou spíše jen takovým podnětem k zamyšlení se nad nimi z poněkud
jiného úhlu pohledu a také ve světle témat, která již byla probírána na webu veilofreality.com v
průběhu několika minulých let. V té naprosto základní rovině však hlavně velice doporučuji
zpochybnit vše to, co je nám dnes tak vehementně tvrzeno, a to HLAVNĚ cokoli, co je nám tvrzeno ze
strany „oficiálních“ institucí jako je CDC, WHO, naše vlády a jakákoli mainstreamová média. To by
mělo být však již naprosto samozřejmé pro každého, kdo si je alespoň trochu vědom toho, jak dnes
funguje vládní propaganda, kontrola lidí a záměrné dezinformace na té úplně základní úrovni 3D
matrice našeho projeveného světa.

Podívejme se na to z úhlu pohledu obecné matrice, a rovněž metafyzické a okultní perspektivy,
přičemž mějme na paměti hlavně ty minulé vzorce z podobných takzvaných „epidemií“ a z šíření virů
obecně.

Program strachu, frekvenční rezonanční vibrace a imunitní
systém
Na té zcela základní úrovni chtějí hlavně snížit frekvenci vibrací v našem lidském kolektivu tím, že
vzbuzují strach téměř jakýmikoliv prostředky a hlavně neustále. Virus strachu v environmentálním
kolektivním vědomí je totiž mnohem nakažlivější než je jakýkoli virus nějaké nemoci. Na metafyzické
úrovni potom takový strach oslabuje naši auru, tedy náš ochranný štít, který pak negativně ovlivňuje
lidský imunitní systém na fyzické úrovni, takže člověk je potom mnohem náchylnější k jakékoli
nemoci nebo viru, dokonce i jen třeba k takové běžné chřipce či nachlazení, tedy vlastně jen k dalším
„případům“ té „nebezpečné“ nákazy, a rovněž také nenápadným způsobem jak se možná dají
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manipulovat čísla s počty nakažených, vedoucích ovšem opět jen k dalšímu strachu, jak na to třeba
poukázal Jon Rappoport ve svém článku „ Coronvirus Covert Operation “ (ještě viz níže).

Strach rovněž způsobuje to, že se lidé k sobě navzájem chovají velice iracionálně, a pak se takto a
hlavně snáze ovládají,nebo se dobrovolně vzdávají své svobody, a svých základních práv atd. Aktivuje
to totiž náš plazí mozek čistého fyzického instinktu přežití (to souvisí také s jakousi temnou stránkou
„prepperingu “ (kterým se také zabývám v rámci tohoto blogu – v sekci „podstatné je přežít“), která
tak může naopoak začít nechtěně přitahovat právě to, na co se „připravujeme“, obzvláště pak pokud
to navíc ještě i pochází z místa vzniku takového strachu, ( tj. to co je také známo jako tzv.
sebenaplňující se proroctví).

Je totiž mnohem snazší ovládat lidi, právě když jsou ve stavu strachu. Lidé se pak začnou navzájem
více hlídat a držet se vzájemně trochu na uzdě. Mohou se dokonce začít jeden druhého bát třeba
právě kvůli strachu z nákazy. Promění se tím ale jen v autoritářské následovníky svých „vůdců“ a to
leckdy až do naprostého extrému, a pak zcela dobrovelně dodržují všechny ty nesmyslné příkazy,
zákony a pravidla a to bez jakéhokoliv jejich zpochybňování právě poháněni strachem (stejně tak
jako převážná většina dalších lidí).

Neviditelní vládci tohoto světa ale mohou také chtít spustit třeba nějaké sociální nebo ekonomické
„zhroucení“, vyvolat „nedostatek“ čehokoliv a nebo zavést třeba nějká cestovní omezení, aby tímto
způsobem nejprve jen udrželi „lidi pod kontrolou“ a pak se hned vzápětí skoro zázračně objevili jako
ti největší spasitelé a „zachránci“, kteří lidem přinesou záchranu a účinný „lék“ (tj. tedy hlvně
vakcínu), a hned se pochopitelně k tomu vytvoří i nové sociální systémy. , nařízení a zákony, na
jejichž implementaci přitom již stejně dávno čekali, ale potřebovali k tomu jen nějaký zjevný a
zdánlivě i logický „důvod“.

Stručně řečeno, je to ten známý hegelovský dialekt Problém-Akce-Řešení. Jestli se tím ale dokážou
skutečně protáhnout a kam až to celé nakonec povede, to se teprve uvidí. Hodně se toho totiž děje
na těch zcela neviditelných úrovních a já nejsem právě ten typ člověka, který by do budoucnosti
záměrně promítal svůj strach nebo naději, což jsou vlastně ale jen dva protiklady téže mince. ale oba
dva jsou hlavně velkou pastí pro naši mysl.
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Časová osa uměle zaváděných programů strachu

Jak víme (hlavně ti, kteří jsou si již plně vědomi hyperdimenzionální matrice naší rerality a také
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mechaniky působení okultních nepřátelských sil ), tyto skryté nepříznivé síly se totiž hlavně živí
strachem vycházejícím z lidí . Frekvence strachu pak právě působí jako takové vstupní body pro
jejich hyperdimenzionální interferenci, a proto jsou lidé také snadněji ovládáni z okultních říší
prostřednictvím myšlenkových injekcí strachu a emočních manipulací. To vše se děje mimo jakékoli
jejich povědomí o tom, že se něco takového vůbec děje.

Nejprve se tedy vždy sami zkontrolujte, když cítíte, jak se dovnitř vás jakýmkoliv způsobem vkrádá
STRACH. Odmítněte ho přímo ze svého vědomí. Doslova nevěřte žádným myšlenkám spojeným se
strachem nebo obavami. Stejně to totiž nejsou „vaše“ vlastní myšlenky . Toto je vždy ta naprosto
nejdůležitější ochrana, a to zcela bez ohledu na to, zda je nějaký koronavirus skutečný nebo není,
nebo co vše se skrývá za jeho agendou. Pamatujte si, že jejich cílem je především to, dostat vás do
stavu strachu, jak se o to mimochodem již po léta vždy pokoušeli, jen s trochu jinými „děsivými“
zprávami, „hrozbami a nebo „epidemiemi“.

Pokud chcete získat nějaké trochu spolehlivější informace o plandemii koronaviru a epidemiích
obecně, vřele doporučuji blog Jona Rappoporta . Již 19 let na něm odhaluje kartel lékařské mafie a
jejich „epidemie“. Jeho práci sleduji již více než deset let a pokaždé to skutečně vychytal. Jeho
bilance mluví sama za sebe.

Zde je jen několik odkazů jeho nedávné články (téměř denně zveřejňuje nějaké své nové články a
aktualizace, takže jeho blog pravidelně kontrolujte):

Skrytá operace s koronavirem
Jak uspořádat falešnou epidemii (a vymýt mozky miliardám lidí)
Vakcína proti koronaviru jako zdroj nebezpečné invaze
Propad zásob, pandemické obavy, karantény – jaká je skutečná operace?
Koronavirus: Nákaza propagandy
Úmrtí pacientů jsou nasazeni k prodeji příběhu o koronaviru
Koronavirus: definice „případů“ vytváří novou úroveň iluze
Corona baloney: jsou to peníze, zlato
Jak jsou viry objeveny a identifikovány na prvním místě?
Prodejní strach — zvažují „experti na epidemii“.
Koronavirus: jak by vypadala skutečná věda, kdyby existovala
Kolik lidí má koronavirus?
Corona Bologna Itálie: Pravda začíná unikat ven

Zde je lékař imunolog, který se zabývá strachem z koronaviru s trochou zdravého rozumu a faktů:
(nechala jsem to tam záměrně, protože mnoho lidí stále není ochotno ujvěřit tomu, že je dnes pravda
tvrdě cenzurována, protože naprosto vše v současném světě je naprpostá lež. Poznámka Myšpule)

Dávejte si však velký pozor, abyste se tímto tématem nestali doslova „posedlí“, protože to bude z
metafyzické perspektivy zcela kontraproduktivní. Nejde zde jen o nějké sebepopírání a život ve
bublině trochu nucené „pozitivity“ hnutí New Age. Zůstaňte skutečně „objektivně“ vědomi a do
určité míry informováni, aniž byste je tím emocionálně živili (tj. dostávali se do stvaů strachu či
starosti) a pak podle toho jednejte, klidně, a s neporušenou intuicí, rozlišovacími schopností a hlavně
s rozumem. Ale také si uvědomte základy maticového modu operandi, protože ve skutečnosti to není
vůbec nic nového.
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Ekonomika založená na strachu

Diskutovali jsme o tomto tématu na fóru Piercing the Veil of Reality také a Tom Montalk o tom skvěle
poznamenal, že nejen pokud jde o to všeobecné virové vyděšení a o frekvenci strachu nebo paranoie,
ale také o „saturaci“, přijímání informací a o „ tvorbu reality“:

„Propaganda strachu je velmi starý trik, jak prosadit 3D řešení 3D problémů a zároveň
tím tak trochu propagovat skryté 4D útoky. Duchovní nebo okultní poškození z takových
„řešení“ je často horší než byl ten samotný fyzický problém.

Jedna věc, kterou jsem v souvislosti s nemocemi zjistil, je to, že kromě strachu, který je
vysloveně přitahuje, to udělá také cokoliv, co naprogramuje naše podvědomí. Například
teď jsem několikrát onemocněl poté, co jsem se podíval na fotku viru a úplně nevinně
jsem se nad ním zasnil. Alfa stav mozkových vln je tímto způsobem totiž skutečně velmi
sugestivní. Je to doslova něco jako hypnotický příkaz.

Nebo třeba když si pomyslím: „Jé, už dlouho jsem neměl chřipku či zranění, nebo
nějakou vážnou nehodu, no to je skvělé!“ — a pak se to hned stane. Proč? No,
momentálně přemýšlím třeba o „chřipce“, ale přemýšlej o ní ve stavu alfa, kdy mám
pozitivní emoci „skvělé!“ , ale pak na to všechno zapomeň a pokračuj si ve svém dni. To
je přesný vzorec, který lidé Manifesting / Secret / YCYOR používají. Okultisté o tom
říkají, že takto vytváří myšlenkovou formu, která se projevuje ve fyzické realitě,
psychologové by řekli, že je to jakási forma autosugesce. Ať tak či onak, ukazuje
to, že strach není ta jediná věc, která může něco nechtěného přitáhnout.

Další je saturace. Pokud čtete zprávy a tůzná fóra o koronaviru prakticky každou
hodinu svého bdělého života, nasycujete tím svou vlastní mysl a zapojujete se
tak do energetického pole všech ostatních, kteří to dělají podobně, a celá ta věc
pak začne zbytečně krvácet přímo do vašeho osobního koutku reality. . Stejně
jako třeba ta poměrně častá posedlost mimozemšťany, démony,
pronásledováním různých gangů atd.
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Je skoro ironií, že třeba takový pocit zranitelnosti z pouhé nepřipravenosti na něco vám
to něco může naopak přitáhnout, nebo pokud strach začne žít svým vlastním životem (a
to doslova), zatímco takový klid mysli z povědomí svého základního zabezpečení vám
může rovněž přitáhnout do skutečnosti více klidu a bezpečí.

A konečně, další vaše otevření se nemocem může přijít například ze silného
stresu a nebo z hlubokých emocionálních poranění, která vedou k tzv.
symbolické nemoci. Pokud si dobře vzpomínám, tak Rudolf Steiner řekl, že
epidemie tuberkulózy mohou být rovněž vyvolávány masovým odporem nižších
tříd vůči vyšším.

Řešením totiž nikdy není jakékoliv popírání, ale spíše být dostatečně informováni, abyste
na základě toho mohli pak nějak racionálněji jednat, a přitom se na energetické
podvědomé frontě dokázali soustředit na takové ideály, jako je mír, wellness a posílení.“

– Tom Montalk

Žádná maska vás nemůže ochránit před nákazou zvanou Strach

S ohledem na jistou základní ochranu mého vlastního zdravého „selského rozumu“, a také vzhledem
k posílení svého imunitního systému, tak vlastně nedělám vůbec nic jiného, než to, co jsem dělal
vždy, ať už jsou zde nějaké viry nebo ne. Pravidelně posiluji svůj imunitní systém suplementy (bez
závislosti na nich), jako je pufrovaný vitamín C, vitamín D3, vitamín A, zinek, hořčík, koloidní stříbro,
čaga a nebo oreganový olej. Existuje ještě také mnoho dalších doplňků stravy, bylin a samozřejmě
také pomáhá i zdravá organická strava (a rovněž půst).

Co je však ze všeho to nejdůležitější, jde tu vždy hlavně o uklidnění naší mysli a o regulaci našeho
nervového systému, abychom prostě zůstali vtělení a uzemnění. Pravidelný příjem slunečního svitu,
nebo chůze naboso v přírodě, každodenní chi-kung, důsledná meditační praxe, dechové cvičení a
jóga a nebo jiné způsoby ztělesnění se jsou jen další a přitom i zcela přirozené způsoby, jak lze posílit
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náš vlastní imunitní systém, nebo jak zklidnit náš nervový systém a dostat to vše ze své hlavy.
Všechny tyto praktiky také pomohou posílit váš nejdůležitější ochranný štít: tedy vaši auru.

Původ mikrobů, síly nemoci a protijed
Mějte také na paměti, že z hlediska matrice je celá tato „epidemie“ koronaviru až daleko za
samotným virem (a je třeba si položit například takové otázky, zda-li se skutečně jednalo o „pravou“
epidemii), ale tím hlavním záměrem bylo vnést frekvenci strachu do populace právě kvůli tomu, aby
se tím oslabil váš „ochranný“ štít a vytvořili se tak vstupní body přesně pro to, čeho se nejvíc bojíte
(a to nejen nemoci.)

Nejdůležitějším postojem je tedy odmítnout svůj vlastrní strach, rovněž jako jakýkoli „náznak“ nějaké
nemoci nebo čehokoli jiného, čeho se lze bát. Ve skutečnosti se totiž můžete o své fyzické zdraví
starat jak chcete nejlíp, pomocí nejrůznějších doplňků, vitamínů, jídla atd., ale pokud ve vás stále
existuje strach nebo je to poháněno nějakým strachem, budou zde vytvářeny vstupní body kudy do
vás nemoc může vejít.

Jakýkoli strach, který v sobě máte, je ale vždy v podstatě zakořeněn ve strachu ze smrti, strachu,
který vám brání skutečně žít, a to je přesně důvod, proč vás matrixové okultní síly chtějí udržet stále
a co možná nejvíc připoutané ke strachu: v podstatě to hlavně snižuje vaši božskou sílu, podstatu,
kreativitu a svobodu. A držet vás potom ve frekvenčním vězení mimo vaši vlastní zmanipulovano a
podmíněnou „svobodnou vůli“:

„ Je nemožné skutečně milovat život, pokud se člověk bojí smrti. To lze neustále
potvrzovat při pozorování lidských reakcí. Čím více člověk žije s chutí a radostí, tím
méně se smrti bojí. Čím více se lidé zmenšují ve strachu ze smrti, tím více lpí na životě
ne proto, že by je život bavil nebo proto, že by s ním měli dynamický vztah, ale jen proto,
aby se té smrti vyhnuli. Takoví lidé ale ve skutečnosti vůbec nežijí. […]

Každý aspekt života se řídí tímto principem. Pokud toužíte po zdraví, ale v duchu
máte stejně strach z nemoci, tak tím bráníte zdraví. Pokud se bojíte procesu
stárnutí, zabráníte tím věčnému mládí. Pokud se bojíte chudoby, zabráníte
příchodu hojnosti. Pokud se bojíte samoty, zabráníte vytvoření skutečnému
společenství. Pokud se bojíte společenství, zabráníte tím uzavření se do
sebe. Tak to jde dál a dál…“

– Eva Pierrakos

Další otázka, kterou je třeba si položit, by byla: odkud se berou všechny ty zárodky, mikroby nebo
viry, než se projeví ve své fyzické formě, tj. z metafyzické okultní perspektivy? Sri Aurobindo a
Matka nám poskytují několik poměrně diost zajímavých pohledů právě na síly nemoci, na původ
mikrobů a jak se před nimi chránit z pohledu Integrální jógy:

„ Ve fyzické atmosféře, zemské atmosféře, je mnoho malých entit, které nevidíte,
protože váš zrak je příliš omezený, ale které se pohybují ve vaší atmosféře .
Někteří z nich jsou docela milí, jiní velmi zlí. Obecně tyto malé entity vznikají rozpadem
vitálních bytostí – tahají se – a tvoří docela nepříjemnou masu. Jsou některé, které dělají
velmi dobré věci. Věřím, že jsem vám vyprávěl příběh o malých bytostech, které mě
tahaly za sárí, aby mi řekly, že se mléko chystá vařit a že se musím jít podívat, aby



nepřekypělo. Ale všechny nejsou tak dobré. Někteří z nich rádi hrají ošklivé malé triky,
zlé malé žerty. A tak jsou to nejčastěji právě oni, kdo stojí za nehodou. Mají rádi malé
nehody, mají rádi celý vír sil, které se kolem nehody shromažďují: masa lidí, víte, je to
velmi zábavné! A pak jim to dává potravu, protože se ve skutečnosti živí lidskou
vitalitou, kterou z těla vyvrhují emoce a vzrušení. Takže říkají: jen malá nehoda, to
je docela hezké, mnoho nehod!…

A pak, pokud existuje skupina takových malých entit, mohou se spolu střetnout, protože
mezi sebou nemají příliš pokojný život: střetávají se mezi sebou, bojují, ničí se, ničí jeden
druhého. A přesně to je také původ mikrobů. Jsou to síly rozkladu. Ale zůstávají naživu
i ve svých rozdělených formách a to je pak také původem choroboplodných
zárodků a mikrobů. Proto má většina mikrobů za sebou jen velmi špatnou vůli a
právě to je dělá tak nebezpečnými…Mikrob je tak vlastně jen velmi hmotným
vyjádřením něčeho, co žije v jemném fyzickém světě, a proto jsou právě tito
mikrobi, kteří jsou vždy kolem vás, ve vás, protože společné roky vás
neonemocní a pak najednou onemocníte. “

– Matka, z „Integrálního léčení“

„ Útoky nemoci jsou vždy útoky nižší přirozenosti nebo nepříznivých sil
využívajících nějaké slabosti, otevření nebo reakce v přírodě – jako všechny
ostatní věci, které přicházejí a musí být zahozeny, přicházejí zvenčí. Pokud člověk
cítí, že přicházejí a získá sílu a zvyk je odhodit, než vstoupí do těla, pak může zůstat bez
nemoci. I když se zdá, že útok povstává zevnitř, znamená to pouze to, že nebyl detekován
předtím, než vstoupil do podvědomí; jakmile je v podvědomí, síla, která ho přivedla, ho
odtamtud dříve nebo později probudí a napadne systém.

Když to cítíte hned poté, co to vstoupilo, je to proto, že i když to přišlo přímo a ne skrze
podvědomé, přesto jste to nemohli zjistit, když to bylo ještě venku. Velmi často
přichází takto, zepředu nebo častěji tangenciálně ze strany, přímo, razí si cestu
jemným vitálním obalem, který je naším hlavním obranným pancířem, ale může
tam být zastaven v obalu samotném, než pronikne do hmotného těla. . Pak může
člověk pociťovat nějaký účinek, např. horečku nebo sklon k nachlazení, ale
nedochází k plné invazi nemoci. Pokud ji lze zastavit dříve nebo pokud její
vitální obal odolává a zůstává silný, energický a neporušený, pak neexistuje
žádná nemoc; útok nevyvolává žádný fyzický účinek a nezanechává žádné stopy. “

– Sri Aurobindo, Dopisy o józe IV

“ Pocit nemoci je vždy zprvu jen sugescí; stává se to však skutečností, protože to
vaše fyzické vědomí přijímá . Je to jako nějaký velmi špatný návrh v mysli; pokud to
mysl přijme, zatemní se a bude tím zmatená a musí proto bojovat zpět o návrat do
harmonie a čistoty. Tak je to však také s vědomím těla a s nemocí. Svou fyzickou myslí to
zkrátka nesmíte přijmout, ale odmítnout, a tak pomoci svému tělesnému vědomí odhodit
sugesci. Pokud je to nutné, udělejte protinávrh: „Ne, budu v pořádku; Jsem a budu v
pořádku.“ A v každém případě zavolejte Sílu matky, aby zahodila sugesci a nemoc,
kterou přináší.

Pod pojmem [nemoci] nemyslím pouze myšlenky nebo slova. Když hypnotizér říká:
„Spěte“, je to sugesce; ale když neříká nic, ale pouze dává svou tichou vůli



zprostředkovat spánek nebo jen pohybuje rukama po tváři, tak je to také návrh. Když je
na vás vržena síla nebo vibrace nemoci, přenáší se to do těla tuto sugesci. Do těla
přichází vlna – s určitou vibrací si tělo pamatuje „chlad“ nebo cítí vibrace nachlazení a
začíná kašlat nebo kýchat nebo pociťovat chlad – v mysli to přichází jako sugesce ve
formě: „Já Jsem slabý, necítím se dobře, jsem nachlazený.“

Sugesce není vaše vlastní myšlenka nebo pocit, ale je to myšlenka nebo pocit,
který přichází odněkud zvenčí, od druhých, z celkové atmosféry nebo z vnější
přírody, — pokud je přijat, tak potom přilne a působí na bytost a je považován za
vaši vlastní myšlenku nebo pocit. Pokud je uznán pouze jako návrh, lze se jej snáze
zbavit. Tento pocit pochybností a sebedůvěry a beznaděje o sobě samém je věc,
která se pohybuje v atmosféře a snaží se vstoupit do lidí a být přijata; Chci,
abyste ji odmítli, protože její přítomnost nejenže způsobuje potíže a neštěstí, ale
stojí i v cestě obnovení zdraví a návratu k vnitřní činnosti sádhany .“

– Sri Aurobindo, Dopisy o józe IV

„ Ve vzduchu visí obecný návrh na chytnutí horečky dengue nebo chřipky. Právě
tato sugesce umožňuje nepříznivým silám vyvolávat příznaky tohoto druhu a šířit
stížnosti; pokud člověk odmítne návrhy i symptomy, pak se tyto věci neuskuteční.“

– Sri Aurobindo, Dopisy o józe IV

Poznámka: Stejně tak jako je nyní je ve vzduchu „sugesce“ (strach) z nákazy „koronavirem“.

Sri Aurobindo dále píše:

“ Tak se nemoci snaží přecházet od jednoho člověka k druhému – útočí, ať už
třeba sugescí, jako je tato nebo jiná, na nervovou bytost a snaží se do ní
vstoupit. I když ta nemoc není nakažlivá, často se jí stává, ale také přichází častěji.
snadno při nakažlivých nemocech. Návrh nebo dotyk musí být okamžitě odhozen. Kolem
těla je jakási ochrana, kterou nazýváme nervový obal – pokud tento zůstává silný
a brání vstupu síly nemoci, pak člověk může zůstat v pohodě i uprostřed moru
nebo jiných epidemií – pokud je obal proražen nebo slabý. , pak může přijít
nemoc. To, co jste cítili napadeni, nebylo ve skutečnosti fyzické tělo, ale tento nervový
obal a nervové tělo (pra?nakosa), jehož je prodloužením nebo obalem.

Oni [síly nemoci] nejprve oslabí nebo prolomí nervový obal, auru. Pokud je to ale
silné a celistvé, tak ani tisíc milionů bakterií s vámi nebude moci nic
udělat. Obálka je propíchnutá, útočí na podvědomou mysl v těle, někdy i na vitální mysl
nebo vlastní mysl — připravují nemoc strachem nebo myšlenkou na nemoc . Sami
lékaři říkali, že na chřipku nebo choleru na Dálném východě 90 procent onemocnělo
strachem. Nic, co by sebralo odpor jako strach. Ale stále je ta hlavní věc vaše
podvědomí. Pokud je v těle silná opačná Síla, tak člověk se může pohybovat
uprostřed moru a cholery a nikdy se neznečistí. Taky mor, všude kolem umírají
krysy, lidé přecházejí do Hádu. Sám jsem to viděl v Barodě .“



Matka upřesňuje:

Otázka: Když Sri Aurobindo říká, že nějaká nemoc přichází zvenčí, co tedy přesně
přichází?

„ Je to jakýsi druh vibrace složený z mentální sugesce, vitální síly nepořádku a z
určitých fyzických prvků, které jsou vlastně jen zhmotněním mentální sugesce a
vitální vibrace. A tyto fyzické prvky mohou být tím, co jsme se pak společně
dohodli nazývat zárodky, mikroby, to a to a mnoho dalších věcí .

Může to být doprovázeno pocitem, může být doprovázeno chutí, také čichem, pokud má
člověk velmi vyvinuté jemné smysly. Existují tyto chorobné útvary, které dodávají
vzduchu zvláštní chuť, zvláštní vůni nebo mírný zvláštní pocit.

Lidé mají mnoho smyslů, které ještě stále spí. Jsou strašně tamasičtí. Kdyby všechny
smysly, které mají, byly již skutečně vzhůru, tak by vnímali mnoho věcí, které nyní okolo
nich mohou jen tak nepozorovaně projít, aniž by kdokoli vůbec něco tušil.

Mnoho lidí má v současnosti například určitý druh chřipky. Je velmi rozšířená. No,a když
se k vám přiblíží, tak má také svoji zvláštní chuť, zvláštní vůni a přináší vám to s ní určitý
druh kontaktu (přirozeně ne stejjného jako u očkování), jde o něco trochu jemnějšího,
určitý typ kontaktu, přesně jako když přejedete rukou přes něco drsného, třeba pozpátku
přes nějaký materiál… Nikdy jste to nedělali? Materiál má své zrno, víte takovou svoji
strukturu; když dáte ruku správným směrem nebo když ji projdete takto (gesto), tak vás
to přiměje… je to něco, co vám prochází přes kůži, takhle, dozadu. Ale samozřejmě,
můžu vám říct, nepřijde to jako ohromující rána. Je to sice velmi jemné, ale také velmi
jasné. Takže pokud to vidíte, můžete velmi snadno určit o jaký materiál jde…

Kromě toho vždy existuje způsob, jak se izolovat ochrannou atmosférou, pokud
člověk ví, jak mít extrémně tiché vibrace, tak tiché, že kolem vás vytvoří téměř
jakousi zeď. Ale po celou dobu, po celou dobu člověk vibruje v reakci na vibrace, které
přicházejí zvenčí. Pokud si to uvědomíte, neustále existuje něco, co dělá toto (gesto),
takhle, takhle, takhle (gesta), co reaguje na všechny vibrace přicházející zvenčí. Nikdy
nejste v absolutně tiché atmosféře, která z vás vyzařuje, to znamená, která přichází
zevnitř ven (ne něco, co přichází zvenčí dovnitř), něco, co je jako obal kolem vás, velmi
tiché, jako je toto – a můžete jít vůbec kdekoli a tyto vibrace, které přicházejí zvenčí,
nezačnou dělat toto (gesto) kolem vaší atmosféry.[…]

Přesto i v méně závažných případech má každý z vás jednotlivě kolem sebe něco, co
místo toho, aby to byl tento velmi individuální a velmi klidný obal, který vás chrání před
vším, co nechcete dostávat… Chci říct, vaše vnímavost se stává záměrnou a vědomé,
jinak nepřijímáte; a jen když máte tuto vědomou extrémně klidnou atmosféru, a
jak říkám, když to přichází zevnitř (není to něco, co přichází zvenčí), jen když je
to takhle, můžete jít beztrestně do života, tedy mimo jiné a za všech okolností
každé minuty…

V opačném případě, pokud je třeba zachytit něco špatného, například vztek,
strach, nemoc, nějaký neklid, určitě to zachytíte. Jakmile to začne dělat (gesto),
je to, jako byste zavolali všechny podobné vibrace, aby se vás zmocnily. Čemu je
třeba se divit, je nevědomí, s nímž muži procházejí životem; nevědí, jak žít, není jeden z
milionu, kdo ví, jak žít, a žijí tak či onak, pokulhávají…“



Stručně řečeno, vnitřní mír, klid, ticho, nehybnost (nulový bod nereaktivního vědomí) při odmítání
jakýchkoliv sugescí/myšlenek strachu jsou protilátkou a nejdůležitějšími aspekty, jak odmítnout
jakékoli bakterie, viry nebo mikroby, aby se dostaly do [ Božská] Síla shora – to vše posílí vaši auru
(ochranný štít) a v důsledku toho i váš imunitní systém. Nemusí se nám vždy podařit odmítnout
jakýkoli vnější vliv, a proto se o sebe musíme postarat na všech úrovních: fyzické, emocionální,
psychologické i duchovní. Přesto je STRACH jedinou nákazou, která se šíří rychleji než jakýkoli
fyzický virus, a proto je třeba jej nejprve a především odmítnout.

Podívejte se na náš nedávný podcast „Facing Our Fears in Times of Great Turmoil“:

https://veilofreality.com/2020/03/14/facing-our-fears-in-times-of-great-turmoil-tcm-29-part-1/embed/
#?secret=WXqGYUGk06

Koronavirová panika je obrovskou podporou pro
globalistickou agendu
Abychom to shrnuli, koronavirus (ať již je falešný, nebo skutečný, přírodní nebo umělý… cokoliv) tak
je pouze prostředkem pro další fázi pokusu o uzavření matrixu. Vše, co gloibalisté potřebují a chtějí,
je, aby masy reagovaly strachem a panikou, polykaly jejich lži a podle toho reagovaly ve výše
zmíněném vzorci klasického hegelovského dialektu Problém-Reakce-Řešení.

To se také ale již děje. Pochopte tedy, že oni mají jen tolik moci, kolik jim lidé dají, nakoilik jim věří a
jak na ně promítají svoji autoritu. V tomto současném stavu „evoluce vědomí“ je tak převážná většina
lidí jen jejich hluboce podmíněnými autoritářskými následovníky, ovládanými svoji myslí, reaktivními,
ustrašenými a poměrně snadno emocionálně manipulovatelnými vládou a médii, takže se řídí
„programem“ a nejsou schopni vůbec zpochybňovat oficiální narativ, což přesně také vidíme u všech
lidí, kteří se neustále snaží jen volit své „zachránce“, když si přitom pouze kupují jakýsi iluzorní
levicový, a nebo pravicový politický cirkus, uvězněný však v této dualitě. Je to takový neustále
probíhající externí spasitelský program.

V této souvislosti dokonce i takový doscela dost medializovaný a oslavovaný levicový zachránce světa
Bernie Sanders podporuje očkování, zejména zaměřené na děti. Jeho vlastními slovy: „Myslím, že to
očkování evidentně funguje… Jsem velmi citlivý na skutečnost, že ještě stále existují rodiny, které s
tím nesouhlasí, ale problém je, když mám dítě, které trpí nemocí a je vystaveno dítěti, které vejde do
stejné místnosti úplně bez vakcín, tak by to mé dítě mohlo zabít, a to je špatně.“

Naproti tomu je ale třeba zajímavé, že Trump ve skutečnosti vyjádřil obavy z očkování a dokonce se
také připojil k názorům Roberta Kennedyho Jr. na nebezpečí očkování (což pochopitelně vyvolalo
velké pobouření „establimentu“, který Kennedyho Jr. nazývá „spiklencem proti očkovacím látkám“.)

(PS Nejsem etatista , a právě proto nepodporuji ani se nestarám o žádnou politickou stranu či
kandidáta.)

https://veilofreality.com/2019/10/09/the-necessity-to-surrender-to-the-divine-and-spiritualize-the-being/
https://veilofreality.com/2020/03/14/facing-our-fears-in-times-of-great-turmoil-tcm-29-part-1/embed/#?secret=WXqGYUGk06
https://veilofreality.com/2020/03/14/facing-our-fears-in-times-of-great-turmoil-tcm-29-part-1/embed/#?secret=WXqGYUGk06
https://veilofreality.com/2016/04/21/politics-sovereignty-and-embodiment/


Nyní zde uvádím pět bodů nebo hlavních cílů globalistické agendy Kromě zjevného cíle zavedení
povinného povinného očkování James Corbett ve svém nedávném článku „Coronavirus: Vakcíny co
„léčí“ jsou mnohem horší než ta nemoc“ :

Zde je pět položek na seznamu přání The Powers That Shouldt Be’s, které jsou nám
doslova podávány na stříbrném podnose, zatímco lidé pobíhají kolem v panice z
koronaviru:

Bezprecedentní sledování a kontrola obyvatelstva1.
Blank šek pro Big Pharma a WHO2.
Záminka pro zavedení lékařského stanného práva3.
Záminka pro zátahy na odpůrce na internetu4.
Stimul z uměle vyvolané ekonomická krize5.

Doporučuji přečíst si celý jeho článek ZDE .

Jestli dokážou tím vším projít a jak se to pak všechno projeví, to se teprve uvidí….ale vše vlastně jen
závisí na reakci mas.

https://www.minds.com/blog/view/1080314433557057536
https://www.minds.com/blog/view/1080314433557057536
https://www.minds.com/blog/view/1080314433557057536
https://www.minds.com/blog/view/1080314433557057536


„Neexistuje lepší způsob, jak manipulovat s vnímáním, než spustit mechanismus přežití.“

-David ne

Koronavirus, černá magie, vodoo a okultismus
Když půjdeme ještrě trochu hlouběji za původem strachu z koronaviru a jeho důsledky a za uměle
vytvořenou krizí nebo epidemií, tak zjistíme, že síly, které jsou ( dejme jim zkratku PTB) v zákulisí
(tedy nikoli všichni ti vaši současní oficiální loutkoví „zástupci“) tak že chápou všechny ty okultní a
metafyzické zákony velmi dobře, asi tak jako mágové černé magie a nebo jakýkoliv skuteční
čarodějové temnoty.

Jak bylo již zmíněno, PTB (nádoby pro okultní nepřátelské síly) se pokoušejí vytvořit svou
požadovanou realitu PROSTŘEDNICTVÍM nás. Není to však vůbec nic nového a trvá to již tisíce let.
Je to pokus o konečnou kontrolu mysli, protože velice dobře chápou veškeré ty metafyzické důsledky
s ohledem na naši schopnost „tvorby reality“. Navazuje to však také na onen zmíněný hegelovský
dialekt Problém-Reakce-Řešení, protože oni zkrátka potřebují ochotný souhlas mas, tj. jejich
„svobodnou vůli“, aby s tím vším souhlasili, i když je to vlastně jen zmanipulovaná „svobodná“ vůle,
tj. vytváření pastí dohody podle okultních zákonů takové dohody . (taková faustovská smlouva s
ďablem, pozn. Myšpule)

Uvádějí na celou populaci svá kouzla, což má za následek sebenaplňující se proroctví bojující se
STRACHEM a VÍROU. Takže to, co nyní vidíme s touto zcela uměle vytvořenou masivní frekvencí
strachu v kolektivu ohledně jakéhosi „viru“, tak mnoho lidí ve skutečnosti onemocní a rozvíjejí
příznaky jen kvůli tomuto NÁVRHU a projevují je pak ve svém vlastním těle, i když přitom neexistuje
žádná skutečně objektivní hrozba . Jak jsem se již zmínil v tomto svém článku, tak strach hlavně
poškozuje naši auru a naše energetické tělo, snižuje tak ochrannou energetickou vnější vrstvu těla (a
tím i náš imunitní systém na fyziologické úrovni), což zase vytváří různé otevřené vstupní body pro
naše sugesce, které proto pochopitelně přicházejí a projevují se. To jde daleko za příliš
zjednodušenou představu New Age o „Zákonu přitažlivosti“ a daleko za pouhé „negativní myšlenky“
(jedno z překroucení „tvorby reality“) v novém věku.

Pokud se tedy jen živíte virovým strašením a věříte mu, tak již potenciálně v sobě vytváříte nemoc, a
to ale nejen v sobě, ale i ve všech ostatních a to vlastně jen prostřednictvím svých negativních
myšlenkových projekcí (které ale fungují jako psychické útoky na okultních úrovních) a pomáháte jim
tak projevit přesně tu realitu, kterou chtějí a potřebují, aby tím způsobem prosadili svou agendu.

Zajímavé je, že jsem narazil na tento dokument nazvaný „VOODOO Death“ v „Národní lékařské
knihovně USA National Institutes of Health“ (poněkud ironicky), pojednávající o „kouzlech nebo
čarodějnictví nebo o používání „černé magie“, kdy muži mohou být zabiti. “ Souvisí to s tím, co jsem
zmínil výše, a s hlubší okultní kontrolou a manipulací mas.

Také to souvisí s konceptem „Stalkingu“ z hyperdimenzionální perspektivy:

„[…]Cílem Stalkingu je vytvořit zcela kontrolované umělé prostředí složené pouze z
dokonale předvídatelného lidského chování – předvídatelného, protože bylo
naprogramováno tak, aby jen reagovalo na podněty podmiňování[…]Primárním cílem
negativního pronásledování je silně přesvědčit ovlivnily, ale ne robotické vzorce chování,
Svobodnou volbu cíleného VĚDOMÍ, aby se sladily s negativní existencí s vyšší hustotou.

https://veilofreality.com/2019/04/24/soul-evolution-universal-laws-and-karma-in-the-body/
https://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/PMC1447285/


Protože v dlouhodobém horizontu je objektem „požírání“ fungujících jednotek vědomí
negativní hierarchií s neporušenou svobodnou vůlí! Jinak to totiž vůbec není dobré jídlo!

A tady znovu přichází na scénu fyzika… protože KONZERVOVANÝ PRVEK
SKUTEČNÉHO VĚDOMÍ je vlastrně jen již více neredukovatelnou hodnotou svobodné
vůle. Mysl subjektu si totiž při tom musí zachovat svobodnou vůli, která odlišuje vědomí
jako takové. „V okamžiku, kdy je negativní polarizace zvolena jako výsledek skutečné
výsady svobodné vůle, tak daný „subjekt“ se okamžitě stane funkčně „částí“ entity vyšší
dimenze odpovědné za vyvolání volby na prvním místě, a to dokonce ztcela bez ohledu na
použité klamavé prostředky nebo na přesvědčivé nepravdivé výklady používané při
podmiňování všech takových podmínek, jejichž prostřednictvím je pak učiněna ona
osudová volba.[…]“

– Michael Topper, Pozitivní a negativní říše vyšších hustot

Virus mysli Wetiko
S ohledem na paniku mas se tedy vůbec nejedná o nějakou pandemii koronaviru. Je to spíše epidemie
psychické úlové mysli s masami lidí nakažených virem wetiko. Nemůžete se proto dohadovat s
nikým, kdo je plně infikován virem strachu a wetiko, ve skutečnosti vás totiž napadnou i jen za pouhé
zpochybnění jejich oficiálního příběhu.

„Lidé nebo skupiny, kteří usnuli a jsou pod vlivem psychické epidemie, pak „nevědomě“
sní, to znamená, že své nevědomí projevují v plně vtělené formě, na rozdíl od bdělého
stavu. Typ člověka zralého na to, aby se stal obětí infekce wetiko, je obvykle ten, za jehož
nitky tahají a manipulují jiní, kdo jde životní cestou diktovanou ostatními a není zvyklý
myslet sám za sebe. Nejsou v kontaktu se svým vnitřním vedením, promítají autoritu
mimo sebe a stávají se velmi poddajnými pro dohodnutý konsensuální názor dominantní
smečky. Když odevzdáváme svou moc, vždy se najde někdo, kdo nese autoritu „státu“,
kdo je více než šťastný, že přijme naši nabídku a živí nenasytnou vůli k moci stínu, který
se kolektivně mobilizuje.

Masy jsou totiž tou skutečnou živnou půdou pro psychické epidemie. Přestože zlo
používá jednotlivce jako své nástroje, tak ale potřebuje celé nevědomé masy ke svému
zrodu a rozšíření na světové scéně. V kolektivní psychóze lidé doslova přestávají myslet
sami za sebe a nechají proto spíše ostatní myslet za ně, jsou jako ovce (nebo „ovce“),
které jen následují poastýře, kamkoli je vedou, i když je to pád dolů z nejbližšího útesu.
Ztrácejí kontakt se svým vlastním rozlišováním a se svoji schopností kritického myšlení,
stávají se „stádním člověkem“ součástí bezduchého stáda a stává se obětí „skupinového
myšlení“, jehož členové si vzájemně umožňují, aby tak prosazovali svou sdílenou verzi
světa wetiko. .

Jakmile úřad „managementu vnímání“, převážně prostřednictvím korporátních
mainstreamových médií, přesvědčí kritickou masu lidí o určitém úhlu pohledu, tak pak již
existuje mezi masami konsensus nebo dohoda o tom, co je objektivně pravdivé.
Dohodnutá verze reality tak nabývá své vlastní váhy a hybnosti a stává se tak oficiálně
zavedeným dogmatem toho, co se přitom jen kolektivně předpokládá, že se to také
skutečně děje. Jako jakákoliv náboženská pravda je vždy iracionálně považována jen za
akt víry mezi svými členy, kteří nosí karty, i když drtivé důkazy ukazují třeba i pravý
opak.

https://veilofreality.com/the-positivenegative-realms-of-higher-densities-by-michael-topper/


Každý, kdo se nehrne do svévolně založeného příběhu, je marginalizován a démonizován
a je nazýván buď bláznem, konspiračním teoretikem, nebo dokonce teroristou („Buď jsi s
námi, nebo jsi s nepřítelem“). Takovýto skupinový konsenzus o povaze reality je s
postupem času stále obtížnější udržet, ale stejně jako domeček z karet, který se může
každou chvíli zřítit, je jeho vize světa založena na základní chybě, že není pravdivá. Je
zvláštní, že lidé pod kolektivním okouzlením wetiko fanaticky lpí na podpoře agendy,
která je často diametrálně odlišná od toho, aby sloužila vlastním zájmům. Toto je vnější
behaviorální odraz vnitřního stavu bytí pod vlivem sebedestruktivního parazita wetiko.“

– Paul Levy, Dispelling Wetiko – Breaking the Curse of Evil

Práce se stíny, alchymie a znovuzrození
Stínová práce je název hry v těchto časech, protože sopka vybuchuje a žádné množství jídla,
vitamínů, masek nebo přesun vašeho majetku/peněz do zlata/stříbra/bitcoinu/hotovosti/.., sociální
distancování, (pěkné orwellovské dotyk….. žádná slovní hříčka), sebeizolace nebo cokoli, co se
pokusíte udělat (nebo „oni“ vám říkají, abyste dělali, co posloucháte), navenek, abyste se „chránili“
před (nemocí nebo ekonomickým zhroucením), vás „zachrání“ v dlouhý běh pro svět se výrazně mění
a do „normálu“ se nevrátí jen za pár týdnů. Jistě, používejte zdravý rozum a postarejte se o sebe a
jeden o druhého na praktické úrovni, aniž byste se živili strachem. Ale není to o přilnutí k Hope nebo
Fear.

To vše týkajáící se smrti a znovuzrození a rovněž konfrontací se stínem sebe sama (osobní rovina) a
nebo světa (kolektivní rovina) jsou pro oba tyto světy vzájemně propojené a nelze je od sebe oddělit.
Staré musí zemřít, aby se to nové mohlo znovuzrodit. Je to takový vnitřní alchymický proces. Jak
jsme prozkoumali již dříve v tomto článku, tak zde rozhodně existuje a funguje agenda, která vytváří
umělé krize a falešnou pandemii na podporu zavádění globalistické agendy NWO. Avšak z vyšší
perspektivy Božství a z perspektivy evoluce vědomí má tak každé „zlo“ má svůj účel a to hlavně jako
spouštěč, který nás probouzí a nutí postavit se čelem k tomu, od čeho jsme již tak dlouho odvraceli
zrak. Je to koneckonců věk Kali Yugi, temný věk nevědomosti a čistého materialismu. Stínu je však
třeba vědomě čelit a transmutovat ho, aby se supramentální vědomí ukotvilo ve hmotě a zduchovnilo
tím hmotu a celé lidstvo, a uskutečnilo symbolické alchymistické manželství vnitřního muže a ženy –
těla, mysli a ducha.

Toto totiž JE skvělá příležitost pro alchymistickou transformaci, ale je to také vnitřní práce, protože
vnějšek bude vždy odrážet vnitřek. Bláto a temné síly nevědomí a podsvětí se společně zvedají; vše,
co jsme vy – já – my všichni potlačili (naše strachy, zranění a traumata), se nyní dostává na povrch,
prosí o integraci, o uzdravení a o transmutaci, abychom mohli vzestoupit do vyššího stavu Bytí a
zároveň transformovat náš svět jako frekvenční kotvu. Ve skutečnosti supramentální vědomí Božství
také sestupuje a rozdmýchává stín kolektivu, který ale tím má být přeměněn ve Světlo. Nejedná se o
proces uskutečnitelný přes noc. Je před námi ještě velmi dlouhá cesta a deziluze je také součástí
tohoto procesu. Jak Matka (a Sri Aurobindo) prorokovali, blížíme se rychle k Temné noci civilizace.
Kolektivní Dark Night of the Soul. Nezbytný proces tak pro vše vnější odráží to vnitřní, tedy jak
nahoře, tak dole. Jediná cesta ven je task dovnitř a hlavně skrze nás..

Opět je to naprosto úžasná příležitost pro ty z nás, kdo odpovídají na toto volání, vidí i přes závoj
reality a také to, co leží před námi.

Tato alchymistická transformace také zrodí nové příležitosti, kreativitu a hojnost, ale musí být
zakořeněna v celistvosti a upřímnosti a nakonec jako duchovní základ a aspirace ztělesněné a
zakotvené v těle jako vědomé převodníky Božské síly.

https://veilofreality.com/dispelling-wetiko/
https://veilofreality.com/2017/01/29/the-perilous-path-towards-awakening/
https://veilofreality.com/2017/01/29/the-perilous-path-towards-awakening/
https://veilofreality.com/2019/10/09/the-necessity-to-surrender-to-the-divine-and-spiritualize-the-being/


„Změna charakteru způsobená nárůstem kolektivních sil je úžasná. Jemná a rozumná
bytost se tak klidně může proměnit v maniaka nebo divokou bestii. Člověk je vždy
nakloněn svalit veškerou vinu na vnější okolnosti, ale neuvědomuje si, že nic by v nás by
nemohlo vybuchnout, kdyby to tam vůbec nebylo. Ve skutečnosti tak vlastně neustále
žijeme na samém okraji kráteru sopky a pokud víme, tak neexistuje způsob, jak se
ochránit před jejím možným výbuchem, který ale zničí všechny v jejím dosahu. Je jistě
dobré kázat rozum a hlavně zdravý rozum, ale co když máte blázinec pro publikum nebo
dav v kolektivním šílenství? Není mezi nimi velký rozdíl, protože šílenec i dav jsou
poháněni neosobními, drtivými silami….

Kdykoli se aktivují obsahy kolektivního nevědomí, tak mají rušivý účinek na vědomou
mysl a dochází tak k jejímu pohmoždění. Pokud je však aktivace způsobena převážně
zhroucením nadějí a očekávání jednotlivce, tak existuje nebezpečí, že kolektivní
nevědomí může nahradit realitu. Tento stav by však byl patologický. Pokud je naopak
aktivace výsledkem psychologických procesů v nevědomí lidí, může se jedinec cítit
ohrožený nebo v každém případě minimálně dezorientovaný, ale výsledný stav není
nutně patologický, alespoň pokud jde o jedince. . Nicméně duševní stav lidí jako celku by
se dal přirovnat k psychóze.

– Carl Gustav Jung

Naším evolučním úkolem je stát se duchovními bojovníky, stát se nebojácnými tváří v tvář temnotě
(té uvnitř i té vně) a naučit se, že se můžeme uzdravit i jako jednotlivci, ale i jako živočišný druh. Tím
ale také trvale utěsňujeme energetické vstupní body v našem aurickém poli, do kterých se tyto
okultní síly snaží vejít a odsávat nám tak naši životní sílu a zároveň se osvobozujeme od systému
kontroly Matrixu. Stejně jako fénix vstávající z popela tak můžeme použít síly temnoty k ukotvení a
udržení ještě zářivějšího světla.

Léčením sebe sama také léčíme svět, ukotvujeme v něm světlo a supramentální vědomí do této
reality. Toto je ta současná cesta, ke které je lidstvo povoláno.

Jste však připraveni přijmout tento hovor?
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